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ZAPISNIK

4. redne seje Sveta Mestne Eetrti Center, kije bila v torek,08. oktobra ob 17. uri v prostorih >Hi3e

druZenja< na Meljski cesti 37 v Mariboru.

PRISOTNI:

eumrcs rN euNrsVETA:

SaSo DROBNAK, predsednik

Mihael KACAFURA, podpredsednik

Petra VRBOVSEK

MatejZMAVC
Ana DOBRIKOVIC

Ksenija Srlteo

OSTALIPRISOTNI:

DuSan FLAM|S, referent Me Center

ODSOTNI TMUICE IN ELANI SVETA:

Karmen TERZAN KOPECKY, opravidena

Sredko BERK, neopraviden

Marjana BERGLEZ, opravidena

Nada KASTRATI, opravidena

Lista prisotnih je sestavni del zapisnika.

DNEVNI RED:

Milo5 DOBRIKOVIC

Tina KRAJNC

Boiidar IPAVIC

TjaSa GOJKOVIe

Milena SPINDLER

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepinosti

2. Obravnava in sprejem dnevnega reda

3. Obravnava in potrditev zapisnika 3. redne seje Sveta Me Center

4. Porodilo o izvr!itvi sklepov 3. redne seje Sveta Me Center

5. Porodilo referenta o tekodih zadevah

6. Prostori na Jurdidevi ulici 8 v Mariboru

7. Pregled izvedbe komunalnih akcij iz prejSnjega mandatnega obdobja in nadrt

nadaljnjih komunalnih akcij za obdobje 2020-2021'

8. Porodila delovnih teles

9. Vpraianja in pobude

10. Razno
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1. toika
Ugotovitev sklePdnosti

predsednik Sveta Md Center Sa(o Drobnak je pozdravil prisotne. Ugotovilje, da je prisotnih 11 dlanic

in 6lanov od izvoljenih 1.5-ih, kar zagotavlja sklepdnost. Svojo odsotnost so opravidile Karmen TERZAN

KOpECKy, Marjana Berglez ter Nada KASTRATI. Neopravideno odsoten je bil Sreiko Berk'

2. toEka

Sprejem dnevnega reda

Dnevni red seje je bil dlanom Sveta posredovan skupaj z vabilom. Predlogov dlanic in dlanov v zvezi

dnevnim redom ni bilo, predsednik Sveta je predlagal v sprejem

SKLEP 1:

Svet Mestne Eetrti Center sprejema dnevni red 4. redne seie Sveta Me Center

Na podlagi izida glasovanja (9 ZA, O PROTI), je bilo ugotovljeno, da je SKLEP SPREJET'

3. toEka

Obravnava in potrditev zapisnika 3. redne seje Sveta Me Center

osnutek zapisnika 3. redne seje je bil dlanom Sveta Me posredovan pred sejo. Predsednik Sveta Me

Center je podal krajSo obrazloZitev, nato pa predlagal v sprejem

SKLEP 2:

Svet Mestne detrti Center potriuie zapisnik 3. redne seje Sveta Mt Center.

Na podlagi izida glasovanja (L0 ZA, 0 PROTI), je bilo ugotovljeno, da je SKLEP SPREJET'

4. toika
PoroEilo o izvriitvi sklepov 3. redne seje Sveta Me center

porodilo o izvriitvi sklepov 3, redne seje je bilo dlanom Sveta Me Center posredovano pred sejo.

predsednik Sveta Me Center je podal krajie porodilo o realizaciji sklepov in povedal, da SKLEP 7 5e ni

bil realiziran in da se rok za pripravo izhodiid za spremembo veljavne odredbe o podaljsanem

obratovalnem dasu gostinskih lokalov, podalj5a do konca leta 2019. Glede SKLEPA 10 predsednik

opomni 6ane, da referentu niso posredovali svojih predlogov za investicije in prioritete tekodega

vzdrievanja komunalne infrastrukture, zato tudi komisija za komunalne zadeve, promet, urejanje

prostora in varovanje okolja, svojega plana za leti 2020 ln 2021 5e ni uspela sestaviti'

5. toika
Porodilo referenta o tekotih zadevah

Referent DuSan FLAMIS pove, da MOM skupaj z javnim podjetjem Snaga d'o'o', pripravlja akcijo

>Lodujem, se ne zmrdujem<, ki bo namenjena osveSdanju in vkljudevanju obdanov pri sortiranju
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odpadkov na ekoloSkih otokih. Akcija bo vkljudevala vse mestne detrti, pridakuje se njihova aktivnost.

Referent pojasni, da bo dlane sveta Me obveSdal o poteku akcije in jih po mailu povabil k sodelovanju

v terminih, ko bo akcija potekala na obmodju Me Center, Nadaljuje se razprava svetnikov o

predstavljeni akciji. Vedinoma izralajo dvom o namenu akcije in smiselnostivkljudevanja mestnih detrti

vanjo, Predsednik se po razpravi zahvali referentu za porodilo, Predsednik pod to todko navzode 5e

seznani, da bo 9. oktobra ob 16:00 na MOM potekal kolegij predsednikov mestnih detrti in prebere

dnevni red kolegija. Hkrati povabi zainteresirane svetnike, da se mu lahko na kolegiju pridruiijo.

6. toEka

Prostori na Juriiievi ulici 8

Predsednik Me Center v zvezi z realizacijo SKLEPA 3 prejlnje seje navzodim pojasni, da smo tri
potencialne ponudnike (uveljavljene arhitekte) povabili k oddaji ponudbe za izris idejne zasnove za

prenovo prostorov na Jurdidevi ulici 8 v Mariboru, s katerimi upravlja Me Center, Ponudbe sta poslala dva od

povabljenih arhitektov. Prviponudnik je ponudil ceno 2.349,00 EUR brez DDV, drugi ponudnik pa ceno

t.ggz,OO EUR brez DDV, Predsednik je navzode povabil k razpravi, Matej Zmavc pove, da je pomembna

tako ponudbena cena, kot tudi vpraianje, s kom bomo laZje sodelovali v projektu. Mihael Kacafura

pove, da so najprej potrebne vsebine. Sele nato odloditev za prenovo in izbor projektnih re5itev.

lzpostavi vpra5anje, ali bodo prostori po prenovi dostopni za invalide. Predsednik pove, da ima Me

Center v lasti oz. v upravljanju poleg Jurdideve ulice 8, 5e dve lokaciji, vendar nobena v polni meri ne

sluii druZabnim in funkcionalnim potrebam ljudi iz centra mesta. Paradoks je, da Me Center v centru

mesta v resnici nima ustreznega vednamenskega prostora, ki bi omogodal razlidne aktivnosti krajanov,

ne da bijih v naprej doloial. Matej Zmavc pove, da so takini vednamenski prostori v drugih Me polno

zasedeni. ldeja se mu zdi zelo dobra in jo podpira. G, BoZidar lpavec pove, da bi bilo potrebno narediti

raziskavo in preveriti kakino je povpraievanje po prostorih v centru mesta. Predsednik pojasni da lahko

arhitekti oblikujejo prostor na nadin, da v naprej ne dolodijo kaj se lahko v njem dogajalo, temved z

vednamenskimi re5itvami in opremo, dopustijo naj5irSi moZen spekter dejavnosti v prostorih. Mihael

Kacafura pove, da je objekt na Jurdidevi preteino stanovanjski in da je treba pred izdelavo nadrtov

sprejet vsebine, ki so za takSno lokacijo sploh sprejemljive, Ksenija Seligo pove, da je potrebno najprej

urediti sanitarije in dostop za invalide, za ostale vsebine pa imamo potem moinost odlodat o najemu

prostorov. Tina Krajc pove, da podpira takien projekt in da bi po njeno lahkobiv vseskozi zaseden. Tjaia

Gojkovid predlaga, da se sprejme ena od ponudb, Nadaljuje se razprava o izboru ponudnika, Naposled

se navzodi opredelijo za cenejSo od obeh ponudb, upoitevaje ceno brez DDV. Po razpravi predsednik

predlaga v sprejem

SKLEP 3:

Svet Me Center se seznani z izdelanim posnetkom stanja prostorov in s prejetimi ponudbami za

izdelavo idejnega projekta prenove prostorov na JurEiEevi ulici 8. Za pripravo idejnega projekta se

izbere ugodnejia od obeh ponudb, to je ponudba arhitekta Draga Cerjana, za ceno 1.992,00 EUR,

poveEano za DDV.

Na podlagi izida glasovanja (11 ZA, 0 PROTI), je bilo ugotovljeno, da je SKLEP SPREJET.

7.
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pregled izvedbe komunalnih akcij iz prejSnjega mandatnega obdobja in naErt

nadaljnjih komunalnih akcij za obdobje 2020-2021

predsednik pove, da je s prej5njo predsednico Me Center pregledal komunalne akcije v mandatu od

20t4 do 20j.g in se z njimi podrobneje seznanil. Nato predsednik na kratko predstavi tiste komunalne

akcije prej5njega mandata, ki po mnenju prej5nje predsednice Me Center, 5e niso bile realizirane' elani

sveta so komentirali in razpravljali o preteklih akcijah po posameznih letih. Mateja Zmavca je zanimalo,

kako je urejena zadeva glede ceste za Kalvarijo, ki bo dana v javno dobro' Referent pove, da se zadeva

ureja in da so pogodbe poslane na FURS zaradi izraduna davka. Mateja Zmavca 5e zanima, alije moZno,

da MC Center narodi enotedenske meritve zraka in praSnih delcev za ulico Heroja Bradida in pove, da

bo poskusil pridobiti ponudbo NLZOH za izvedbo meritev, BoZidar lpavic pove, da po celem mestu

manjka veliko granitnih kock. Ob 18:40 je g. Matej Zmavc zapustil sejo' Po razpravi je predsednik

predlagal v sprejem

SKLEP 4:

Svet Mt Center se seznani s komunalnimi akcijami prejinjega mandatnega obdobja in z aktualnim

predlogom predsednika komisije, ki biga bilo koristno 5e dopolniti. Zato ilani Me Centra sklenejo,

da na poziv referenta v roku treh dni posredujejo dodatne predloge vlaganja v komunalno

infrastrukturo ter pobude za spremembe prometne ureditve in javne razsvetliave.

Na podlagi izida glasovanja (L0 ZA, 0 PROTI), je bilo ugotovljeno, da je SKLEP SPREJET'

Ob 18:53 je sejo zapustil g, Mihael Kacafura'

8.

Poroiilo delavnih teles

predsednik pozove Ksenijo Seligo, da poda kratko porodilo o sestanku s predstavniki Me, kije bil dne

25.9.2019 v prostorih Nigrad, d,d.. Ksenija Seligo pove, da posebnosti ni bilo, preteino se Nigrad d'd.

izgovarja na izgovarja na obdino, obdina pa na Nigrad d.d.' Tina Krajnc pove, da je Odbor za

komuniciranje aktiviran, da dobro sodeluje z referentom in da je lnstagram Ze v pripravi, Za poenotenje

vizualne podobe in za pomod pri tekodi pripravi besedil pa priporoda zunanjega izvajalca, saj dlanom

sveta primanjkuje dasa za komunikacijske naloge. Petra Vrbovlek kot predsednica komisije za socialno

skrbstvo in zdravstveno varstvo pove, da je govorila z DruStvom za medgeneracijsko sodelovanje in da

ji bo poslala pisno ponudbo za sodelovanje. TjaSa Gojkovid pove, da v delokrogu Komisije za obratovalni

das gostinskih lokalov ni posebnosti. Komisija je pristojnemu uradu na MOM na zadetku delovanja

podala vsebinske smernice, ki naj bi jih urad vsaj okvirno upoiteval pri presoji podalj5anega

obratovalnega dasa, Vendar tu nismo bili upoltevani, zato bo potrebno v nadaljevanju izposlovati

spremembe veljavne odredbe o obratovalnih dasih ma madin, da Me dobijo ved pristojnosti,

Predsednik se je zahvalil za izdrpno podana porodila in predlagal v sprejem:

SKLEP 5:

Svet Me Center se seznani s poroEilom predsednic in predsednikov delovnih teles.

SKLEP 6:

Svet Me Center poobla56a Odbor za komuniciranje, da zbere ponudbe za izdelavo grafi€ne podobe

Me Center na druiabnih omreijih ter za pomoE pri pripravi novic in drugih besedil za spletne strani

in druiabna omreija, na katerih smo aktivni ter da izbere izvajalca naitetih storitev.
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Na podlagi izida glasovanja (9 ZA, 0 PROTI), je bilo ugotovljeno, da je SKLEP SPREJET'

9.

Vpraianja in pobude

Vpraianja in pobud ni bilo'

10.

Razno

Referent pove, da je potrebna ponovna objava razpisa za zbiranje vlog za sodelovanje v programu dela

Mestne detrti Center za leto 2020. Opozori 5e, da je potrebno opraviti letno vzdrZevanje

nekategoriziranih cest oz, javnih poti, za kar je na voljo skupno 1.500.00 EUR' Nato je predsednik

predlagal v sprejem:

SKLEP 7:

Svet Me Center zadolii referenta za pripravo in objavo razpisa za zbiranje predlogov za sodelovanie

pri programu dela v prostorih Mt Center v letu 2020.

SKLEP 8:

Za teko6e vzdrievanje nekategoriziranih cest oz. javnih poti se izbere izvajalec Jure JagodiE, s.p.

kateremu se izda narotilnica v vijini 1.500.00 EUR, za predhodno doloien nabor lokacii, ki izhaja iz

skupnega terenskega ogleda z izvajalcem.

Na podlagi izida glasovanja (9 ZA, O PROTI), je bilo ugotovljeno, da je sKLEP SPREJET'

Sejo je predsednik Sveta zakljudil ob L9:02.

Za pisal:

Duian FLAMIS
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